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Dag allen,

Hierbij de terugkoppeling van de dagstart:

Terugkoppeling dagstart 28-7

« BERLE ficht toe datIEEE (oud de rol krijgt als zgn. steunpunt voor medewerkers van VWS die

ofwel door Deloitte een oproep ontvangen om mee te werken aan het onderzoek ofwel zelf een melding willen doen bij
het meldpunt maar hier extra advies over in willen winnen. Van belang is dat de communicatie intern duidelijk wordt

afgebakend.

1) Deloitte doet een fact-finding onderzoek. Geen persoonsgericht onderzoek (woordkeuze Deloitte). Zowel als je benaderd

wordt als wanneer je zelf een melding wilt doen, heb je de mogelijkheid om hier bij[IEEEzd vies over in te

winnen. Dit moet uiteraard niet, maar mag wel.

2) Dit is anders dan een parlementaire enquéte waar een specifiek juridische training onderdeel uitmaakt van de

voorbereiding. Ander karakter dan onderzoek Deloitte naar inkoop PBM.

3) Het kan ook zijn dat iemand een melding wil doen die buiten de inkoop van PBM valt. Voor overige zaken is de

integriteitscoérdinator de plek om dit te doen. NB-> EE benad rukt dat dit nog een openstaand punt is dat op een

andere tafel besproken moet worden. De ervaring met de integriteitscodrdinator is niet optimaal.

¢ Dco zal zodra het kan het interne bericht over de start van het onderzoek, het meldpunt en het steunpunt, verspreiden
via email en het intranet. Er moet worden gekeken of het bericht cok op het intranet van het RIVM, CIBG en wellicht nog

overige plekken moet worden gedeeld. Hoe worden ook de medewerkers van Mediq + LCH hier voldoende in

Set
Waarbij de vraag teven is of zij wel/niet gebruik kunnen maken van het steunpunt in de persoon van

+ Externe communicatie zal via de Kamerbrief tot stand komen. Aandachtspunt is de afwezigheid van de Minister.

Uitgezocht moet worden of MVWS nu dit dossier overneemt of SJenV. Hier moet een voorbereidende nota voor worden

gemaakt. Het is van belang om vast te stellen wie de updates mbt het onderzoek ontvangt in de periode dat van Ark niet

bereikbaar is.

* De allereerste Adviescommissie van afgelopen maandag is positief ervaren. Morgen zal de tweede Onderzoekscommissie

plaatsvinden.

Belangrijke punten om tijdens de volgende dagstart (2 aug) te bespreken:
-gaan we wel of niet naar MVWS met dit onderzoek?

-wie horen er in de brede groep mensen die we buiten het interne VWS netwerk nog willen informeren?

-terugkoppeling Onderzoeksommissie 29-07

In de bijlage vinden jullie het advies van de landsadvocaat (in begrijpelijke taal), plus update memo die hierbij vorige week naar

BEEZ en EAE is verzonden + de conceptnota die voorligt om MMZS ter informatie van vertraging onderzoek.

Hartelijke groet,

Programmadirectie Nafase COVID-19
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